



TO: Parents, Guardian, and Students
致：家長，監護人及學生

SUBJECT: Alternative Learning Modality During Class Suspensions
主旨：停課期間之替代教學方式

DATE: October 14, 2025
日期：2025年10月14日

Please be advised that in the event of class suspensions announced by the local government units (LGU) or any concerned government agencies, the Higher Education Division will implement alternative learning modalities to ensure the continuity of instruction.

敬請知悉，如地方政府單位（LGU）或相關政府機關宣布停課，高等教育部將採用替代教學方式，以確保教學活動的持續進行。

During such instances, the following modalities shall be observed:
在此情況下，將採取下列教學模式：

- Synchronous classes shall be conducted via Google Meet; and
同步課程將透過谷歌會議 Google Meet 線上進行；
- Asynchronous classes and course materials shall be made available through Google Classroom.
非同步課程及課程教材將透過谷歌教室 Google Classroom 提供。

Students are advised to regularly check their Google Classrooms and school email for updates and announcements.

同時提醒學生定期查看谷歌教室與學校電子郵件以獲取最新公告。

We are confident that this plan upholds the safety and well-being of our academic community while ensuring the continuous pursuit of learning.

我們深信，此項措施在確保校內師生安全與福祉的同時，亦能維持持續的學習進程。

Thank you for your cooperation and commitment to academic excellence.

感謝各位的配合與對卓越學術品質的持續承諾。

Kindly be guided accordingly. 敬請遵照。

(SGD)

Judelio L. Yap, Ph.D. 葉啟明博士
President 校長